
 

 

Meldpunt Co-Med 

Bekom heeft een tijd geleden brieven gestuurd naar de diverse betrokken instanties m.b.t. de 
overname van huisartsenpraktijken door de firma Co-Med. 

Hierop hebben we geen enkele reactie ontvangen anders dan soms een ontvangstbevestiging. 

Door de SP is er inmiddels een meldpunt ingericht om dit landelijk onder de aandacht te brengen. 

Ter informatie hebben we de tekst van de door Bekom verzonden brieven hier op de website 
gezet. Klik op onderstaande afbeelding om rechtstreeks bij het meldpunt te komen.  

MELDPUNT CO-MED 

 
 

Welkom bij het meldpunt voor klachten over de commerciële huisartsenzorg. In samenwerking 
met Tweede Kamerlid Jimmy Dijk wil de SP een duidelijk beeld krijgen van de klachten die spelen 
rondom de commerciële huisartsenzorg. 

De Bredase SP kwam in contact met diverse betrokkenen rondom de Huisartsenpraktijk Co-Med 
Breda in Kroeten en Essendonk en kwam tot de conclusie dat er nog steeds veel klachten zijn. 

De verantwoordelijkheid voor goede huisartsenzorg is een landelijke verantwoordelijkheid. 
Daarom heeft de Bredase SP de samenwerking gezocht met de Tweede Kamer. Hoe meer verhalen 
we samen kunnen verzamelen, hoe groter de kans dat we iets kunnen doen tegen het 
commercieel maken van huisartsenzorg. De SP Breda staat voor goede huisartsenzorg en zoekt 
daarom uw verhaal. 

Alvast bedankt voor uw signaal! 

Met vriendelijke groet, 
Marlous Fieret, 
Burgerraadslid SP Breda 

https://breda.sp.nl/co-med

